
Zapis z mimof adneho zasedani AS FaVU VUT v Brne ze dne 14 . 3. 2012

pfitomno: MgA. Barbora Lungova, MgA. Filip Cenek, MgA. Tomas Hlavenka,
MgA. Tomas Hruza, PhDr. Kaliopi Chamonikola, Ph.D., ak. mal. Tomas Lahoda,
prof. ak. soch. Tomas Ruller, BcA. Katefma Soudkova, BcA. David Vasina,

omluveni:
nepfitomni: Ondfej Merta, Filip Smetana,
hoste: MgA. Milan Houser, PhDr. Pavel Ondracka, BcA. Katefma Valaskova,

ak. soch. Zdenek Zdafil.

Program zasedani:
1. Schvaleni zapisu ze zasedani AS FaVU VUT v Bme ze dne 29. 2. 2012, Mgr. Lungova;
2. Volby do AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Lungova, ak. soch. Zdafil;
3. Ruzne.

\
1. Schvaleni programu, Mgr Lungova
Senatoh pfednesli zadosti o zmeny programu mini of adneho zasedani AS FaVU VUT v Brne dne 14. 3. 2012:
- zafadit bod „ Schvaleni programu", navrhuje Mgr. Lungova
- vypustit bod „ Schvaleni zapisu ze zasedani AS FaVU VUT v Brne ze dne 29. 2. 2012", navrhuje
Mgr. Lungova

- zafadit bod ,,Aktualizace DZFaVU VUTv Brne na obdobi2010 - 2015,platndpro r. 2012", navrhuje
prof.Ruller

- zafadit bod „ Vyrocnizprdva FaVU VUT v Brne za r. 2012", navrhuje Mgr. Lungova
- zafadit bod ^Smernice dekana FAVU VUTv Brne o podminkdch prijimacilio rizenidoprezencniformy

bakaldrskeho studijnilio programu B8206 na akademicky rok 2013/2014", navrhuje na zadost dekana
Mgr. Lungova

- zafadit bod »Smernice dekana FAW VUT Brno pro prijimaci rizeni do navazujiciho magisterskeho
studijniho programu „ Vytvarnd umeni" pro vyuku v anglickem jazyce pro akademicky rok 2012/2013",
navrhuje na zadost dekana Mgr. Lungova

- zafadit bod ,,Smernice dekana FAVU VUTv Brne o podminkdch prijimacilio rizenidoprezencniformy
ndvazneho magisterskeho studijniho programu N8206 na akademicky rok 2012/2013", navrhuje na zadost
dekana Mgr. Lungova;

- zafadit bod »Stanoveni terminu zasedani AS FaVU VUT v Brne", Mgr Lungova
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Program zasedani:
1. Schvaleni programu, Mgr. Lungova
2. Volby do AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Lungova, ak. soch. Zdafil;
3. Aktuahzace DZ FaVU VUT v Brne na obdobi 2010 - 2015, platna pro r. 2012, MgA. Houser;
4. Vyrocni zprava FaVU VUT v Bme za r. 2012, Mgr. Lungova;
5. Smernice dekana FAVU VUT v Brne o podminkach pfijimaciho fizeni do prezencni formy bakalafskeho

studijnilio programu B8206 na akademicky rok 2013/2014, MgA. Houser, PhDr. Ondracka;
6. Smernice dekana FAVU VUT Brno pro pfijimaci fizeni do navazujiciho magisterskeho studijniho programu

,,Vytvarna umeni" pro vyuku v anglickem jazyce pro akademicky rok 2012/2013, MgA. Houser,
PhDr. Ondracka;

7. Smernice dekana FAVU VUT v Brne o podminkdch pfijimaciho fizeni do prezencni formy navazneho
magisterskeho studijniho programu N8206 na akademicky rok 2012/2013, MgA. Houser, PhDr. Ondracka;

8. Stanoveni terminu zasedani AS FaVU VUT v Bme, Mgr. Lungova.

2. Volby do AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Lungova, ak. soch. Zdafil
Ak. soch. Zdafil, pfedseda volebni komise pro volby do AS FaVU VUT v Bme podal zpravu o prubehu voleb do
AS FaVU VUT v Brne, v pisemne podobe pfiloha c. 1 zapisu.

Vzhledem ke skutecnosti, kdy byly poprve zvefejneny vysledky voleb dne 1. 3. 2012 a tehoz dne pozdeji by la
ak.soch.Zdafilem tlumocena pfedsedkyni AS FaVU VUT v Brne Mgr. Lungove pochybnost ak.soch.Zdanla o



platnosti voleb, ktera zahrnovala sdeleni o chybejici - zcizene prezencni listine akademickych pracovniku FaVU
VUT v Bme a o hlasovani neopravnenou volickou, osobou, ktera neni soucasti akademickych pracovniku FaVU
VUT v Bme, shodla se Mgr. Lung ova, s ak. soch. Zdafilem na torn, ze by mely byt alespon dodatecne zapsany a
zvefejneny skutecnosti, ktery by mohly vest ke zneplatneni voleb.

Vzhledem ke skutecnosti, ze ani jedna ze zvefejnenych zprav volebni komise neobsahuje nazev ,,protokol",
neni jasne uvedeno, ktery dokument oznamuje vysledky voleb a ktery je protokolem o konani voleb, navrhuje
Mgr. Lung ova v dalsich volbach jasne definovat v provadecich pokynech dokument obsahujici vysledek voleb -
protokol o volbach.

S nazorem Mgr. Lungove, ze neni jasne, ktery dokument oznamuje vysledky voleb, zasadne nesouhlasi MgA.
Cenek, die jeho nazoru dokument s nazvem „ Vysledky voleb...", ktery byl zvefejnen na ufedni desce FaVU
1. bfezna 2012 v 9:41 hodin dopoledne a ktery je podepsan jak volebni komisi, tak nezavislymi pozorovateli
voleb, a ktery potvrzuje platnost voleb, je do doby, nez AS rozhodne jinak, jedinym platnym dokumentem,
ktery oznamuje vysledky voleb. Druhy dokument, ktery byl vyhotoven 1. bfezna 2012 a na ufedni desku FaVU
zavesen ve 14:45 a antidatovan na 29. unora 2012, je pouze ,,Zapisem z prubehu voleb", neboli ,,protokolem".
Ze je druhy dokument ,,protokolem" je jasne pfece i z vyjadfeni k protokolu o volbach, ktery vyhotovila sama
pfedsedkyne AS FaVU VUT v Brne nasledne v patek 2. bfezna 2012.

Na zaklade zadosti Mgr. Hruzy byly citovany cl. 1, cl. 3 a cl. 4 Podrobnych organizacnich pokynu pro volby
zastupcu Fakulty vytvaniych umeni do akademickeho senatu Fakulty vytvarnych umeni Vysokeho uceni
technickeho v Brne pro funkcni obdobi 2012-2015, pfilohou c. 2 zapisu.

Prof. Ruller s Mgr. Cenkem uvedli, ze existuje pouze jeden dokument, ze ktereho vyplyva soucasna platnost
voleb, a to ten, ktery se jmenuje „Vysledky voleb do AS FaVU" (pfiloha c. 3) a ktery byl a je zvefejnen na
Ufedni desce FaVU. Prof.Ruller dale poukazal na skutecnost, ze existuje pouze jedna stiznost na prubeh voleb
do AS FaVU VUT v Brne a to stiznost RNDr. Skocovskeho, pfilohou c. 4 zapisu. S tim nesouhlasi MgA. Cenek,
ktery doporuceni k zneplatneni voleb pfedsedou volebni komise Zdahla, uvedeny v ,,Zapise z prubehu voleb",
povazuje za regulerni stiznost (pfiloha c. 5). MgA. Cenek upozornuje na naprostou nelogicnost uvedeneho kroku
volebni komise, kdy se lisi ,,Zapis z prubehu voleb" a „Vysledky voleb" a povazuje jednani volebni komise za
zmatecne a poskozujici celou akademickou obec fakulty.

Ak. soch. Zdafil citoval cl. 11 Podrobnych organizacnich pokynu pro volby zastupcu Fakulty vytvarnych umeni
do akademickeho senatu Fakulty vytvarnych umeni Vysokeho uceni technickeho v Brne pro funkcni obdobi
2012-2015.

Do jednani se dostavil ak. mal. Lahoda.

Nektefi senatofi akceptovali nazor, ze stiznosti muze byt i dokument, ktery v nazvu slovo stiznost neobsahuje.
Tento nazor podpofila Mgr. Lung ova, ktera problematiku platnosti voleb konzultovala s pravniky.

Prof. Ruller uvedl, ze revokace puvodniho dokumentu na webovych strankach fakulty je nejvetsim problemem.
Mgr. Lungova upfesnila, ze z webovych stranek nebyl dokument, tykajici se v>^sledku voleb odstranen, ale stalo
se tak pouze s dokumentem ak. soch. Zdafila, ktery platnost voleb zpochybnuje.

Senatofi dale fesili problematiku ovlivneni voleb jednim hlasem neopravnene vohcky. Mgr. Lungova
upozornila, na skutecnost, ze se volebni vysledky lisi o 1 hlas, tzn. kdyby tomu tak nebylo, mohla by byt volba
neopravneneho volice akceptovana.
Prof. Ruller dale uvedl, ze volby mohou byt zneplatneny pouze na zaklade zjisteni ,,zavaznych nedostatku".
Ak. soch. Zdafil upozomil na skutecnost, ze volba neopravnene vohcky volby ovlivnila, z duvodu volebniho
vysledku o jeden hlas.
Prof. Ruller uvedl, ze se jedna o ovlivneni tykajici se prave postupu ak. soch. Zdafila.

Mgr. Zalesak, clen akademicke obce ve volbach na postupovem miste do senatu, upozomil, ze se jedna o
zavaznou vec, pokud se o situaci hovofi v obecne rovine.

RNDr. Skocovsky, clen akademicke obce ve volbach na postupovem miste do senatu, uvedl, ze podal oficialni
stiznost, ve ktere nabizi moznost feseni situace voleb a to tak, ze by ak. soch. Zdafil vyvodil zodpovednost
za nedostatky pfi volbach a jako pfedseda volebni komise rezignoval na svou kandidaturu, cimz by se ztratila
nejistota, kdo do senatu patfi a kdo ne. RNDr. Skocovsky citoval svou stiznost. Pfepoctenim hlasu dospel
k nazoru, ze se jedna o jediny konflikt, ktery nastava na pomezi postupu . V pfipade, ze by byly zapocitany



hlasy neopravnene volicky, mohl by se ak. soch. Zdafil stat senatorem namisto MgA. Klodove. V pfipade, ze by
odstoupil, byl by AS FaVU VUT v Brne legitimne zvolen.

Ak. soch. Lahoda zadal o odpoved", proc nemohou byt vyhlaseny nove volby, v phpade, kdy doslo k jejich
zpochybneni.

Ak. soch. Zdafil po pfedchozi diskuzi senatoru vyjadfujicich se kjeho odstoupeni uvedl. ze doslo kpochybeni,
k odcizeni prezencni listiny akademickych pracovniku a k volbe neopravnene volicky a tyto skutecnosti
nezavisle na vysledku voleb jejich prubeh zpochybnuji. Navic uvedl, ze v zadnych pokynech ani pfedpisech
nebylo uvedeno, ze clen komise nemuze byt volen. Odmita jednat zpusobem vymen - neco za neco. Uvadi,
ze komise udelala chybu, mela prostor ji napravit a napravila ji. Z principielniho hlediska odmita odstoupit,
podstata problemu je jmde, nikoli v jeho zvoleni ci nezvoleni.

Prof. Ruller uvedl, ze situaci voleb do AS FaVU VUT v Bme konzultoval s legislativci jinych fakult a AS
VUT v Bme a die jejich sdeleni je protokol zvefejnenim v informacnim systemu fakulty platny. Zalezi jen
na akademickem senatu fakulty, zda ho zpochybni. Pravni vyklady se ovsem ruzni. Prof. Ruller dale uvedl,
ze je nestandardni zpochybneni voleb volebni komisi v-i: cbvih. kdv skoi-cii ;•;;; m&&$&- a kdy vysledek voleb
odevzdala pfedsedkyni senatu. Uvedl, ze je tfeba dodrzovat take eticky kodex VUT v Brne, nejen pfedpisy
a zakonya ze kroky ak. soch. Zdafila jevi znaky uceloveho jednani. Phpomnel, ze ak. soch. Zdafil byl pfi
sestavovani volebni komise dotazovan na kandidaturu do AS FaVU VUT v Brne a byl nominovan s tim, ze
kandidovat nebude. Volebni komise pod jeho vedenim udelala chyby, ktere znechuti volice.

Ak. mal. Lahoda vyzval jednajici, aby bylo zaujato zaverecne stanovisko, nebof i on konzultoval situaci voleb
do AS FaVU VUT v Brne s pravniky, panuji rozdilne nazory. Vznesl dotaz k senatorum a pozadal je, aby uvedli
jake duvody brani, vzhledem k ucinenym chybam, vyhlaseni novych voleb do AS FaVU VUT v Bme.

Pokracovani diskuze se vztahovalo k chybejici prezencni listine volicu z fad akademickych pracovniku. V
diskuzi bylo upfesneno, ze ak. soch. Zdafilem byla vytvofena a podepsana na zaklade zadosti senatoru pfiblizna
rekonstrukce prezencni listiny (phloha c.6).

Nasledovala diskuze o problematice neopravneneho volice, kdy se MgA. Cenek pozastavil nad skutecnosti, ze
volby nebyly pozastaveny v okamziku, kdy volil neopravneny volic nebo kdy bylo zjisteno, ze byla ukradena
volebni listina akademickych pracovniku. MgA. Cenek nerozumi, proc bylo ve volbach pokracovano, hlasy
secteny, a dokonce vyhlaseny platne vysledky voleb, aby byly nasledne stejnymi lidmi zpochybneny. Senator
Cenek vyjadfuje svou litost nad tim, ze hlas akademicke obce fakulty nemuze byt vyslysen kvuli hrubym
chybam volebni komise a pochybenim, ktere sice neovlivnily samotne vysledky voleb, ale ktere bohuzel
nejde pfejit a bude tedy nutne pravdepodobne vyhlasit nove volby. Skutecnost, ze na ufedni desce FaVU byly
zvefejneny ,,Vysledky volebcc, ktere oznamily, ze volby jsou platne a tato listina je podepsana volebni komisi a
dvema nezavislymi pozorovateli, a o nekolik hodin pozdeji byl teprve vyhotoven antidatovany ,,Zapis z prubehu
voleb'4, ktery je v zasadnim rozporu s „Vysledky voleb", povazuje za bezprecedentni a nebezpecnou. Die jeho
nazoru jde o vazne pochybeni volebni komise.

Prof. Ruller upozomil, ze prezencni listina mohla byt odcizena se zamerem zpochybneni voleb v pfipade, kdy by
se vysledky voleb nehodily. Jedna se o zavaznou situaci, ktera se netyka pouze FaVU VUT v Brne, ale celeho
VUT v Brne.

Na zaklade uvedene skutecnosti vyzyva BcA. Vasina k vypsani novych voleb do AS FaVU VUT v Bme.

Prof. Ruller navrhuje, aby byl zpracovan pravni rozklad skutecnosti tykajicich se voleb do AS FaVU VUT
v Brne, a aby se AS FaVU VUT v Brne obratil na legislativni komisi AS VUT v Brne se zadosti o stanovisko
ke vznikle situaci, na zaklade ktereho bude AS FaVU VUT v Bme hlasovat. Navrhuje, aby bylo pozadano o
vyjadfeni jak k postupum, ktere povedou ke zneplatneni,tak k uznani voleb.

Mgr. Lungova navrhuje pozadat o stanovisko legislativni komisi AS VUT v Brne se zadosti o stanovisko, ke
vznikle situaci, v terminu 20. 3. 2012 (termin zasedani komise).

Clen akademicke obce dr. Zalesak upozornuje na skutecnost, ze volby do AS FaVU VUT v Bme neprobehly
v rezimu, ve kterem probihaji volby napf. do zastupitelstev (napf. nebyly kontrolovany doklady). V pfipade
pfedani problemu pravnikum by patme nebyly volby shledany regulernimi. Navrhuje, aby jednani probihalo



vecne, byla zvolena komise, ktera bude komunikovat s legislativni komisi AS VUT v Bme.
Senatoh MgA. Hruza a MgA. Hlavenka navrhuji, aby o vznikle situaci jednal a rozhodnul AS FaVU VUT
v Brne. K tomu MgA. Cenek konstatuje, ze jinak to am probehnout nemuze, o platnosti voleb rozhodne jedme
AS FaVU, jde jen o to, jestli se o bezprecedentni situaci s nekym pfed svym hlasovanim poradi.

Mgr. Lungova seznamila jednajici s moznosti vypsani novych voleb do AS FaVU VUT v Brne: volby musi byt
vypsany 60 dnu pfed ukoncenim mandatu stavajiciho senatu. Z definice neni jasne, zda musi pfed konanim voleb
uplynout 60 dnu. V pfipade konani voleb v polovine mesice kvetna bude fakulta bez akademickeho senatu 14
dnu, volebni vysledky, pfedpoklada, budou pfedany dekanovi fakulty . Nutno oveht u pravnika.

Ak. mal. Lahoda opakovane zada, aby byly volby do AS FaVU VUT v Bme vyhlaseny za neplatne a byly
vyhlaseny volby nove.

Mgr. Lungova zada, aby v pfipade vyhlaseni novych voleb byly volebni listky orazitkovane, voleb se zucastnil
vetsi pocet komisafu byly kontrolovany prukazy totoznosti, a byl vyuzit kamerovy system.

Prof. Ruller navrhuje vzhledem k ziskanym zkusenostem z poslednich voleb do AS FaVU VUT vBme
novelizovat Volebni a jednaci fad FaVU VUT v Brne i podrobne pokyny k volham.

MgA. Cenek se domniva, ze chyby v jednani volebni komise nemuzou byt opomenuty a mely by byt prosetfeny,
nasledne i vyvozeny dusledky.

Prof. Ruller vznesl dotaz, proc nebyla ztrata prezencni listiny obratem vysetfovana, nebo proc nebyla pfizvana
k vysetfovani policie.
Ak. soch. Zdafil podal vysvetleni - ztrata listiny zacala byt volebni komisi vysetfovana okamzite, vyzadal si
zaznamy z kameroveho systemu fakulty, bezvysledne.
Die Mgr. Lungove (po konzultaci s pravnikem) by policie pravdepodobne fesila zalezitost maximalne jako
pfestupek, jeji setfeni by melo pouze symbolicky smysl. Navrhuje, ze by senat mohl zfidit vysetfovaci komisi.
Se studenty by zalezitost mohla resit disciplinami komise.
Ak. soch. Zdafil upozornil na skutecnost, ze je pfedsedou disciplinami komise a mohlo by dojit k dalsimu stfetu
zajmu.

Prof. Ruller nastinil moznost, ze prezencni listinu mohl nekdo vzit jen z legrace a na okamzitou vyzvu volebni
komise mohl reagovat.

Mgr. Zalesak, clen akademicke obce navrhuje, aby ze stavajici nepfijemne situace byly vyuzity skutecnosti,
ktere Ize pouzit pfi nadchazejici volbe - fungovani prezence, stanoveni dvou nebo jednoho volebniho mista,
konani voleb ve dvou nebo v jednom dni, komise sestavajici ze 3 osob, z toho 1 zastupce senatu.
Na pfipominku MgA. Cenka, ze volby konane pouze na jednom miste a v jeden den radikalne snizi volebni
ucast a ovlivni vysledky, ,odpovedel Mgr. Zalesak, ze se voleb zucastni osoby, ktere budou mit zajem.

V prubehu jednani se dostavila senatorka PhDr. Chamonikola, Ph.D.

Prof. Ruller uvedl, ze je evidentni, ze se z voleb, ktere probehly, musi vzit ponauceni. Jedna se vsak take o to,
jaky signal vysle AS FaVU VUT v Brne vuci VUT, vuci akademicke obci i vuci vefejnosti. Navrhuje pockat
na stanovisko legislativni komise VUT v Bme a teprve pote hlasovat o platnosti voleb. Pro pfipadne vypsani
pfistich voleb by asi mel senat zmenit nedostatecne pfedpisy, coz je casove narocne.
Be A. Vasina navrhuje, aby legislativni komise AS FaVU VUT v Bme upravila do tydne pfedpisy a pote AS
FaVU VUT v Brne vyhlasil volby.
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PhDr. Chamonikola zadala vysvetleni, proc neni AS FaVU VUT v Brne schopen prohlasit na zaklade zjistenych
skutecnosti volby do AS FaVUVUT v Brne za neplatne. Uvedla, ze nazor AS VUT v Bme bude jiste zajimavy,
ale rozhodnuti je na AS FaVU VUT v Bme.



Mgr. Lungova navrhla zpracovani manualu k volbam do fakultniho senatu.

BcA. Soudkova vznesla dotaz, zda jsou senatofi phpraveni hlasovat pro platnost voleb do AS FaVU VUT
v Brne. V pfipade, ze by AS FaVU VUT v Brne byl pfesvedcen o nutnosti zvratit vysledek voleb, navrhuje
pfedat AS VUT vBrne stanovisko AS FaVU VUT v Brne se zadosti o jejich stanovisko k pfedlozenemu
rozhodnuti.

Prof. Ruller s navrhovanym ,,amaterskym" zpusobem rozhodovani nesouhlasi. Bez pravni analyzy a stanoviska
legislativni komise AS VUT neni jako clen legislativni komise ochoten na stavajicim zasedani hlasovat o
platnosti voleb.

PhDr. Chamonikola opakovane uvedla, ze jsou volby poznamenane vrsenim chyb a pochybeni proti VJR AS
FaVU VUT v Bme. Nepfedpoklada, ze by byly nekym prohlaseny za platne, pficemz povinnost rozhodnuti z AS
FaVU VUT v Bme nelze sejmout.

Clen akademicke obce RNDr. Skocovsky upozorniL ze AS FaVU VUT v Brne rozhoduje na zaklade hlasu
jednoho volice o hlasech 149 osob, ktere se dostavily k volbam do AS FaVU VUT v Bme. Jedna se o moralni
precedens. Uvedl, ze vyhlaseni voleb muze byt opakovane a opakovat se tak dlouho, az se k nim nikdo
nedostavi. Uvedl, ze se jedna o napadani demokracie a upozornuje na moralni aspekt zalezitosti.

Ak. soch. Zdafil uvedl, ze jedna podle legislativnich pfedpisu a poukazal na cl. 11 Podrobnyeh pokynu k volbam
do AS FaVU VUT v Brne.

Clen akademicke obce dr. Zalesak se dotazuje, proc AS FaVU VUT v Brne nefesi stiznost, ktera byla podana.
MgA. Cenek a MgA. Lungova uvedli, ze se AS FaVU VUT v Bme stiznosti zabyval nefonnalne na
mimofadnem zasedani AS FaVU VUT v Bme dne 7. 3. 2012, ktere nicmene bylo neusnasenischopne.

3. Aktualizace DZ FaVU VUT v Brne na r. 2010 - 2015 platna pro rok 2012, MgA. Houser
pfichazi MgA. Houser
Pfiloha c. 7 zapisu.
MgA. Houser, dekan fakulty podal senatu zpra\ai o projednani aktualizace DZ FaVU VUT v Brne Umeleckou
radu FaVU VUT vBme dne 1. 3. 2012. Pfipominky clenu umelecke rady byly zaznamenany, opravene zneni
aktualizace dlouhodobeho zameru bude zpracovano do 1-2 tydnu. Jedna se o zafazeni OPVK, zapracovani
kvanitifikacnich polozek pro r. 2012, vyfazeni SWOT analyzy a marketingove studie fakulty, zpfesneni
fonnulaci. Navrh aktualizace DZ FaVU VUT v Brne vychazi z DZ VUT v Bme. Pfedpoklada, ze na pfistim
zasedani AS FaVU VUT v Brne bude pfedlozena nova verze Aktualizace DZ FaVU VUT v Bme na r. 2012.

MgA. Cenek navrhuje za uvedenych podminek pfedlozeny material stahnout z jednani a v okamziku, kdy bude
zpracovana nova verze Aktualizace DZ FaVU VUT v Bme na r. 2012, zada o jeji rozeslani senatorum e-mailem.

Prof. Ruller uvedl, ze die prof. Medka a prof. Slavicka, clenu UR FaVU VUT vBrne by aktualizace za r.
2012 mela pouze doplnovat a konkretizovat DZ FaVU VUT v Brne na r. 2010 - 2015 a materialy by mely byt
koherentni. Proto navrhuje aktualizovat i DZ FaVU VUT v Brne na r. 2010 - 2015 a soucasne ji pfedlozit s
Aktualizaci DZ FaVU VUT v Brne na r. 2012. Aktualizace by nemela byt v rozporu s dlouhodobym zamerem.

MgA. Houser podal vysvetleni k pfipomince prof. Rullera. Aktualizace dlouhodobych zameru slouzi
ke zpfesneni dlouhodobych zameru, ktere jsou platne delsi obdobi (5 let) a jsou obecnejsi. Proto je nyni
pfedkladana aktualizace dlouliodobeho zameru fakulty platna pro r. 2012.

V DZ FaVU VUT v Brne jsou uvedeny na r. 2012 ctyfi varianty dislokace FaVU VUT v Brne - Kravi Hora,
Palackeho vrch, ul. Rybafska a Ponava. V soucasne dobe, po dohode s rektorem VUT v Brne, bude podan
dodatek Aktualizace DZ VUT v Brne na r. 2012, ve kterem bude uvedena realizace FaVU VUT v Bme na
ul. Rybafska, Brno. Po projednani dodatku Aktualizace DZ VUT vBme na r. 2012 MSMT dojde k dodatku
materialu ,,Dobudovani infrastruktury VUT vBrne na r. 2012tc se stejnym zpfesnenim tykajicim se umisteni
fakulty.

4. Vyrocni zprava o hospodareni za r. 2011, Mgr. Lungova



Mgr. Lungova omluvila nepfitomnost Ing. Krnace a seznamila senatory s kladnym hospodafskym vysledkem
fakulty za r. 2011 ve vysi 164 tis. Kc. Die infomiace Ing. Kmace je vyrocni zprava temef hotova, do 17. 3.
2012 bude pfedana dekanovi, do 23. 3. 2012 bude zaslana AS FaVU VUT vBrne. Zaslany material projedna
ekonomicka komise AS FaVU VUT v Bme.

MgA. Houser informoval senatory o kontrole dodrzovani pozarnich pfedpisu (kontrola v soucasne dobe probiha
na fakulte). Vyzyva k uklidu fakulty. Pfedmety umistene v chodbach budou odstraneny do kontejneru, ktere
budou k dispozici v obou budovach (Rybafska i Udolni).

5. Smernice dekana FAVU VUT v Brne o podminkach pfijimaciho rizeni do prezencni formy
bakalarskeho studijniho programu B8206 na akademicky rok 2013/2014, MgA. Houser, PhDr. Ondracka;
pfiloha c. 8 zapisul
6. Smernice dekana FAVU VUT Brno pro pfijimaci rizeni do navazujiciho magisterskeho studijniho
programu ,,Vytvarna umeni" pro vyuku v anglickem jazyce pro akademicky rok 2012/2013, MgA Houser,
PhDr. Ondracka; pfiloha c. 9 zapisu,
7. Smernice dekana FAVU VUT v Brne o podminkach prijimaciho rizeni do prezencni formy navazneho
magisterskeho studijniho programu N8206 na akademicky rok 2012/2013, MgA. Houser, PhDr. Ondraeka;
pfiloha c. 1 0 zapisu.
Mgr. Lungova navrhuje pfijeti smernic na stavajicim zasedani, projednani smernic legislativni komisi AS FaVU
VUT v Brne vtydnu od 19. do 23. 3. 2012 a schvaleni smemic ve zkracene pfedkladaci Ihute do dvou tydnu.
Zada senatory o zvazeni standardni nebo zkracene pfedkladaci Ihuty.

MgA. Houser seznamil senatory, ze u smernic:
- Smernice dekana FAVU VUT Brno pro pfijimaci fizeni do navazujiciho magisterskeho studijniho
programu ,,Vytvarna umeni" pro vyuku v anglickem jazyce pro akademicky rok 2012/2013
- Smernice dekana FAVU VUT v Brne o podminkach pfijimaciho fizeni do prezencni formy navazneho
magisterskeho studijniho programu N8206 na akademicky rok 2012/2013
dochazi pouze k aktualizaci dat pro r. 2012/2013.

- Smernice dekana FAVU VUT v Bme o podminkach pfijimaciho fizeni do prezencni formy bakalafskeho
studijniho programu B8206 na akademicky rok 2013/2014 - zmena ve 3. kole pfijimaciho fizeni.

Komentaf k pfedkladanym smernic im podal PhDr. Ondracka. K navrhovanym smemicim probehla elektronicka
diskuze. Z provoznich duvodu (zacatek semestru 17. 9. 2012, 3 mesice pfed zacatkem semestru je nutne
zvefejnit smernice k pfijimacimu fizeni) je tfeba smernice schvalit do mesice dubna 2012.

Prof. Ruller za legislativni komisi , pozadal pro pfehlednost o vyznaceni zmen a o poskytnuti elektronicke
diskuze pracovni skupiny.

V prubehu projednavani bodu odesli a vratili se Mgr. Lungova, PhDr, Chamonikola a MgA. Cenek. Z jednani
odesel MgA. Hruza.
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8. Stanoveni terminu zasedani AS FaVU VUT v Brne, Mgr Lungova.
Pfisti fadne zasedani se bude konat ve stfedu 28. 3. 2012, 10.00 hod., ucebna c. 405, FaVU VUT vBrne,
Rybafska 125/1 3/1 5, Brno.
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